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Tomáš Merta jako jeden z nadějných mladých pušek Kolínských medvědů..
Dalším zpovídaným v rámci přerušení sezóny v BC Kolín je druhý zástupce „mladých pušek“,
Tomáš Merta. Sezóna 2020/2021 bude pro něj velmi nabitá a to nejen basketbalově. Druhý
rok už se otrkává v dospěláckém A-týmu, kde si postupně buduje své místo. K tomu ho čeká
poslední ročník na kolínském gymnáziu, takže samozřejmě maturita a následně ještě
přijímací zkoušky na VŠ.

Tomáši, není toho na jednoho člověka za necelý rok trochu moc?

Doufám, že ne. Spoustu lidí přede mnou to zvládlo, tak to snad nějak zvládnu i já.

Využil jsi tuto neplánovanou sportovní pauzu k tomu, aby ses do maturitního učení
pořádně zakousl?

Něco málo už jsem začal. Ale nejsem ten typ člověka, který se připravuje do školy dlouho
dopředu, většinou to nechávám na poslední chvíli.

A chceš nám prozradit, z jakých předmětů budeš maturovat?

Nejspíše z češtiny, matematiky, angličtiny a zeměpisu.

A teď zpátky k basketu. V průběhu své kariéry už jsi prodělal pár zranění, kdy jsi
musel pauzírovat, takže víš, co je to sportovní nečinnost. Ale tohle je přece jen
trochu jiná situace. Jak na Tebe působí?

Bohužel se s tím nedá nic dělat. Můžeme jen doufat v co nejrychlejší změnu. Alespoň, že
můžeme trénovat venku v malých skupinách. Sice to není plnohodnotný trénink, ale
rozhodně je to lepší než jen sedět doma.

Myslíš, že takováto pauza může Tobě a týmu prospět, nebo je to prostě špatně?

Takto dlouhá pauza nemůže rozhodně prospět nikomu. Venku, hlavně v takové počasí, jaké je
teď, nejde trénovat moc basketbalově. Je to spíš atletická příprava.

Jakým způsobem se udržuješ v kondici?

Venkovními tréninky a posilováním.

Čím vyplňuješ nečekaně získaný volný čas? Teď nemám na mysli to učení.

Společně se spoluhráči hrajeme na počítači a já osobně trávím hodně času sledováním
ostatních sportů, hlavně cyklistiky, formule 1 a NFL.

Sledoval jsi vyvrcholení NBA, kde finále celé soutěže vyhráli Los Angeles Lakers?
Pokud ano, našel bys někoho z hráčů, kdo by Tě vyloženě svými výkony překvapil,
ať už v dobrém nebo ve špatném?

Ano samozřejmě. Musí to určitě být Jimmy Butler. Nečekal jsem, že i proti takovým hráčům
jako LebronJames a Anthony Davis dokáže být nejlepší hráč na hřišti. Jen je hrozná škoda
zranění Gorana Dragice, s ním v sestavě se mohla celá série vyvíjet úplně jinak.



Na co se nejvíc těšíš, až se zase konečně sejdete všichni v kabině a především na
palubovce?

Nejvíc se těším, až si zase zahraju 5v5. A také na to teplo v hale.
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